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Fore stdmman hcills en tyst minut for medlemmarna Lena Kristoffersson samt Bdrje Larsson

som avlidit under 6ret.

Dagordning enligt stadgan:

1. Oppnande av stimman
Styrelsens ordfrirande hilsade alla vdlkomna, sdrskilt de nya medlemmarna som

tillkommit sedan den senaste irsstdmman, och oppnade stiimman.

2. GodkEnnande av dagordning
Stimman godkdnde dagordningen.

3. Val av ordfiirande till stimman
Stiimman valde Lars-Gunnar Wallin till ordftirande.

4. Anmilan av stimmoordfiirandens val av protokollfiirare
Ulla Wallberg valdes av Lars-Gunnar Wallin att fora protokollet.

5. Val av tv5 justeringsmin tillika rtistrdknare
Stdmman valde Bengt Rundqvist samt Bertil Arvind tilljusteringsmdn tillika
rtistriknare.

6. Friga om stiimman blivit i stadgeenlig ordning utlyst
Stdmman fastslog att irsstdmman blivit i stadgeenlig ordning utlyst. En medlem,

Hans Bennedicts som foretrdder Birgit Bennedicts valde att reservera sej i fr6gan.

7. Fastst6llande av r6stlingd
Totalt 39 fastigheter fanns representerade pA stiimman, varav l fastighet inkom
precis ndr faststdllande av rostlfrngd gjordes.

8. Fiiredragning av styrelsens irsredovisning
Styrelsens ordfcirande, Hans-Gdran lsacson, gick igenom verksamhetsberdttelsen.

Samfiillighetens kassor, Stig Forshult, redovisade bokslutet fOr 20L3. Resultat- och

balansrdkning redovisades fcir Ga:1, Ga:2 samt Ga:3 var och en for sej och slutligen en

sammanstdllning av de Bemensamma delarna.
Medlemmen Hans Morath efterlyste en underhillsplan i skriven form som iir mer

detaljerad och som d6 ir till hjiilp frrr eftertrfidande styrelsemedlemmar. Styrelsen

tog till sej detta och besldt att uppr6tta en sidan till ndsta stdmma.



9. F6redragning av revisorernas berdttelse
F6reningens revisor, Bo Dahlstr<im, fOredrog revisorernas berdttelse. Revisorerna

tillstyrker att stiimman beviljar styrelsens ledamoter ansvarsfrihet for
rdkenskaps6ret. Hans Bennedicts reserverar sej 6ot revisorernas utl6tande.

10. Beslut om faststillande av resultat- och balansrtkning
Hans Bennedicts efterfrigade dokumentation av arbetssdtt vid anlSggning av nytt
ladtak. Styrelsens ordfrirande Hans-G<iran lsacsson hdnvisade till att man redan vid

f6rra Srets stemma framlagt all dokumentation till de 3 offerterna som
presenterades, inklusive arbetssiitt, och att detta var det alternativet som steimman

beslutade om. Stiimman faststdllde ddrefter resultat- och balansrdkning fdr Ga:1,

Ga:2 samt Ga:3.

11. Beslut om resultatdisposition
Stdmman godkinde den ftireslagna resultatdispositionen.

12. Frilga om ansvarsfrihet fiir styrelseledamiiterna
Stfrmman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet.

13. Fiiredragning av styrelsens fiirslag f6ljt av beslut om avsdttning till underhills- och

ftirnyelsefonderna
Stig Forshult, kass6r, gick igenom styrelsens fcirslag ddr avsiittning gcirs enligt
foljande:
Ga:1 18 000 kronor
Ga:2 lngen avsdttning
Ga:3 8 000 kronor
Stimman godkinde styrelsens forslag.

14. Fiiredragning av styrelsens fiirslag fiiljt av beslut om utgifts- och inkomststat samt
debiteringslHngd fiir 2015.
Stig Forshult ldgger fram styrelsens forslag till utgifts- och inkomststat samt

debiteringslSngd fcir 6r 20t4.
Hans Morath stdller 6ter i 6r frigan om godkdnd revisorn verkligen behovs med tanke
pi vad de tar i arvode och anser att n6gon medlem med rdtt bakgrund kan ita sej

detta. Kassdr Stig Forslund svarar att han kdnner sej trygg med att ha en godkdnd

revisor som granskar bdckerna s5 att allt blir rdtt och riktigt och att dven

medlemmarna ddrmed kan kinna sej trygga med att inga oegentligheter
frirekommer. Nuvarande godkdnda revisor dr dessutom van vid att revidera

samfdlligheter. Sekreterare Ulla Wallberg fcireslir att Hans Morath infcir ndsta

stiimma kan inkomma med fdrslag pi medlem med rdtt bakgrund och kompetens
som stiimman ddrmed kan prciva om hen kan anses ersiitta godkiind revisor.

Fdrslaget bifolls av stimman.
Stig Forslund redogjorde ddrefter for hur reseersdttning till styrelsen betalats ut
vilket 6r i enlighet med skatteverkets regler.

Hans Morath ifr6gasdtter kostnaden fcir hemsida samt medlemskap i villadgarnas
riksf6rbund. Styrelsens ordforande och kassdr menar att medlemskapet ger en

service i exempelvis juridiska frigor som viktigt fcir styrelsen av forekommande



anledning. Angiende hemsida si har den frigan blivit eftersatt di styrelsen haft

varken kompetens eller tid till att utvdrdera och underhilla men hoppas p6

fcirdndring under innevarande 5r di man fdreslagit for valberedningen att denna

kompetens bor beaktas vid ev nyval av styrelseledamot.

Stdmman godkdnde ddrefter styrelsens fOrslag.

15. Beslut om arvoden 6t styrelseledamtiter och revisor ftir nistkommande

verksamhets6r
Styrelsens fdrslag om arvoden till styrelseledamciter och revisorer godkdndes av

stiimman.

15. Val av styrelseledamiiter och ordftirande
M a rga reta Nordeman, val bered n in gen, foreslog ftilja nde :

- Omval 2 6r: Hans-Gdran lsacson som ordftirande
Stig Forshult
BOrje Karlsson

- Nyval 2 5r: Anna Rclnmark

Ulla Wallberg, Mats Persson, Hikan Carlsson, Carina Carlsson och Helena Jensen

valdes 2013 pi 2 6r och sitter siledes kvar.

Valberedningens forslag godkd ndes av stemman.

17. Val av tvi revisorer och revisorssuppleant
Stemman beslutade om omval av Peter Borwin och Bo Dahlstrtim som revisorer och

nyval av Kenneth Elton, Elton Revision i Norrtdlje'

18. Val av valberedning
Stdmman valde Christer Hogbeck, Margareta Nordeman samt David Strandler till

valberedning.

19. a) Av styrelsen hdnskiutna frigor (propositioner)

Styrelsen fick i uppdrag av stemman 2013 att utreda hur hanteringen bcir ske av

nuvarande bitplatser. Hans-Goran lsacson informerar om hur man g6tt tillviga och

pA vilket sdtt man tagit fram relevant information fcir att f6 ett objektivt

beslutsunderlag. I utskicket infor Srets stdmma har styrelsen lagt fram 3 alternativ f6r

stdmman att <ivervfrga. Styrelsens forslag dr att anviinda sej av alternativ 3.

Ordet ldmnades ddrefter fritt. Hans Bennedicts anser att de gamla bitavtalen

fortfarande giller och att bitplatsen tillhdr resp fastighet och liser hdgt fcir hela

stiimman det tredje samt fjdrde stycket i Villadgarnas utredning som bifogats

kallelsen.
Hans Morath anser att frigan ir svir di alla medlemmar f6tt vara med och bidragit

till underhill av bryggorna under alla 6r d6 detta ingitt i utdebiteringen av

samfdllighetsavgifter.
Hans Bennedicts sdger att han har betalat ftir sin bitplats och ddrfcir ska alla nya

ocksi betala likviirdigt med indexupprdkning och att det 5r stamman som beslutar

och inte styrelsen. Hans-G<iran lsacsson informerade di om att det enligt

samfdllighetslagen inte anses till6tet att ta ut enskilda avgifter, eftersom det inte



framgAr av forrdttningen att det skallfinnas en avgift och att dven den tidigare

sysslomannen hade synpunkter om detta. Hans Bennedicts tycker att sysslomannen

har fel och samfillighetslagen dr bristfdllig och att han har rdtt.

Hans-Gdran lsacsson informerar Hans Bennedicts.om att propositionen inte handlar

om att ta stdllning i den frigan utan det handlar om hur bitplatserna ska disponeras

pi bista sitt fcir att slippa bygga ut med en brygga till. Bo Dahlstrtim undrar vad som

hdnder om vi inte vdljer nigot alternativ alls. Hans-Gciran lsacsson svarar att di kan

man inte m6ta kravet att alla medlemmar ska ha rdtt till b6tplats och beslut miste

tas om att bygga ytterligare en brygga.

Hans-Goran lsacsson betonade att alternativ 3 inte river upp de gamla bitkontrakten

utan ger hamnkapten rdtt att fdrdela bitplatser som fcirndrvarande inte anviinds och

att dispositionsavtaltecknas fcir nya bitdgare. Hans Morath anser att hamnkapten

alltid har haft riitt att flytta om bitplatser och att man inte har en specifik plats pi
bryggan. Collin Obol samt Jan Pedersen tycker ocksi att det miste vara sjdlvklart att

man liimnar ifrin sej sin bitplats om man inte behriver den. Hans-Goran lsacsson

menar att det inte riktigt fungerar si eftersom det finns medlemmar t e x Hans

Bennedicts som inte 6r villig att sldppa sin plats oavsett om han har b6t sjdsatt eller

ej. Vi behdver ddrf6r fdr tydlighetens ta ett stdmmobeslut om alternativ 3.

Hans Morath efterfrigade ett forslag till dispositionsavtal. Frigan fick ddrmed

bordldggas till ndsta stiimma di styrelsens fcirslag till utformning av

dispositionsavtalet inte hade skickats med ut tillsammans med kallelsen.

b) Av ftireningsmedlem anmdlda irenden (motioner)
5 motioner har inkommit varav en saknade underskrift och awisades ddrf<ir.

Motion 1: Motion inldmnad av Hans Bennedicts som avser bl a bryggor och

bitplatskontrakt. Styrelsen forslir att motionen avslis vilket stdmman bifcill. Hans

Bennedicts reserverar sej i frigan.
Motion 2: Motion inldmnad av Hans Bennedicts som avser dndringar av

stadgarna. Styrelsen fdreslir att motionen avslis di de nuvarande stadgarna antagna

2010 anses tillrdckliga, vilket stiimman bifoll.

Motion 3: Motion inldmnad av Hans Bennedicts som avser framtida bryggor.

Styrelsen foreslog att motionen avslAs eftersom man redan vid 2 tidigare tillfiillen fitt
avslag av kommunen och att man istdllet skjuter fr6gan till framtiden om behov

skulle uppsti av fler bryggor. Stdmman biftill styrelsens forslag till avslag.

Motion 4: Motion inldmnad av Hans Bennedicts som bl a avser krav pi fler

kvinnor i styrelsen samt att kass6r och ordfdrande skall avg6. Styrelsen fdreslog att

motionen avslds eftersom det iir valberedningen som avgcir vilka som ska f<ireslis till
ledamriter i styrelsen, inte styrelsen sjilva. Stdmman bifcill styrelsens fdrslag.

Motion 5:

Motion 6:

Awisades di den saknade underskrift
Motion inlimnad av Staffan Larsson som avser motering av

bommar pi vigen fram till badet/bitbryggor. Styrelsen foreslog att motionen bifalles

d6 detta skulle gcira badplatsen siker frir lekande barn samt forhindra skadeg6relse

pi fcireningens egendom. Styrelsen fdresltr diirfor medlemmarna i Ga:3 att rosta for

att sdtta upp bommar pi deras vig och att Ga:2 som dger marken att st<ldja beslutet.

Forslaget rcistades igenom av stdmman. Hans Bennedicts reserverar sej i frigan.



20. Meddetande om plats ddr stammoprotokoll h6lls tillgiingligt
protokollet kommer att hillas tillgiingligt senast 2 veckor efter stiimman pi
fdreningens anslagstavlor samt skickas till dem sorn se begdr.

21.dvrigt
Stig Forslund villtilligga att den utskickade och framlagda debiteringsldngden

kommer att iindras di Enstigen 4 nyligen bytt igare. Stig redogjorde ocksi lite snabbt

f6r foreningens ekonomiska stdllning per dagens datum. Arbetet med ladtaket 5r nu

klart och kommer blifullt betalt under vecka 24 och likviditeten tillfredsstdllande for

samtliga gemensamhetsan l6ggningar.

22. Avslutande av stdmman
Lars-Gunnar Wallin tackade for fdrtroendet och avslutade stiimman ftir sin del och

6verlimnade klubban till styrelsens ordforande Hans-Gciran lsacsson.

Hans-Goran lsacson avslutade ddrefter 6rets stdmma.

Vid protokollet: Justeras:

Justeras: Justeras


